
Det stod i avisen…            
 

 

 

Det er med glæde, jeg onsdag kunne se regeringens trafikudspil.  
De har indtil videre, sat vores længe ventede motorvejsstrækning, rute 54, på 
landkortet.  
Jeg håber dog, at forslaget får en bredere støtte, så vi kan blive mere sikre på opstarten 
af motorvejen.  
Jeg glædes over den brede støtte, som både borgere og partier, har givet rute 54 i 
Næstved kommune. 
Især set ud fra vores store antal pendlere, som spilder deres tid, på gedestien. 
Vi kan være glade for, at “trafik-mafiaen” har kæmpet en kamp, for byens skyld.  
Nu begynder arbejdet med at få rykket opstartsdatoen lidt tættere på nutiden, så 
Næstved kan få den store mængde trafik afhændet bedre, hurtigst muligt. 
Det er værd at tænke på, at ved en igangsættelse vil der blive skabt en forudsætning for 
øget erhverv i vores område, måske øget befolkningstilgang, som vil betyde 
skatteindtægter, - noget som vi i Næstved har brug for. 
 
Alt i alt en rigtig god dag for Næstved. 
 

Jeg ønsker vi får en bred kommunikation, på Sjælland, partierne imellem, så vi kan få 
vores længe nedprioriterede infrastruktur sat i fokus og få talt denne op. 
 

Tak til Næstved erhverv og “trafik-mafiaen” 
 

Med venlig hilsen  
 

Bo Erik Hansen 
Folketingskandidat 
Nye Borgerlige Næstved 
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